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Zápis ze 4. jednání Komise pro výchovu a vzdělávání,  

zřízené Radou města Příbram na období 2023 - 2026 

 

Datum:  13. září 2023 

Místo:  Základní škola pod Svatou Horou, Příbram  

Účast:             - komise je usnášeníschopná, přítomno 7 členů (z 9) 

- host – Jana Filinová, Ing. Lenka Pavlíková, Ing. Lea Enenkelová 

- viz prezenční listina 

 

  

Koordinátor komise: Mgr. Martina Brettlová, OŠKS 

 

Program: 

1. Zahájení jednání 

2. Schválení programu jednání 

3. Informace týkající se MAP, konkrétně MAP4, včetně partnerství MAS 

4. Aktuální informace – vedoucí OŠKS, předsedkyně komise, koordinátorka komise  

5. Informace o opravách realizovaných do srpna 2023 v budovách škol a školských zařízeních 

v majetku města Příbram 

6. Diskuse  

7. Představení Základní školy pod Svatou Horou, Příbram - Mgr. Behún 

 

 

ad 1) Zahájení jednání a představení hostů.  

ad 2) Schválení programu jednání.                   hl. pro 7 proti 0 zdrž.0  

ad 3) Zástupkyně MAP Jana Filinová sdělila aktuální informace o projektu „MAP IV ORP 

Příbram“, MAS PODBRDSKO z.s. a MAS BRDY z.s. Hlavní cíl projektu, v rámci kterého budou 

podpořeny všechny mateřské, základní a základní umělecké školy v rámci ORP Příbram, spočívá v: 

1. pokračování místního akčního plánování,  

2. podpoře akcí pro rodiče dětí a žáků, veřejnost a další aktéry ve vzdělávání (např. online 

kavárny pro rodiče, veletrhy středních škol, spolupráce s Knihovnou Jana Drdy),  

3. realizaci vzdělávacích akcí pro pedagogické pracovníky, setkání ŘŠ a asistentů pedagoga, 

4. podpoře realizace jednorázových akcí pro děti a žáky, vč. dětí a žáků ohrožených školním 

neúspěchem (projektové dny) ve spolupráci se spolkem TECHAK.  

 

Předpokládaná výše požadované dotace je 10.100.000,00 Kč.  

MAP VI je navazující projekt na MAP III, termín projektu 01.12.2023 – 31.12.2025. 

 

 



ad 4) Vedoucí OŠKS Ing. Enenkelová předala aktuální informace z OŠKS.  

 

Informovala o schválení komisí navrženého dotačního programu „Výchova a vzdělávání 2024“ 

Zastupitelstvem města Příbram dne 11. 9. 2023.  

 

Informovala o návrhu vzešlého z červnového jednání KVV. Komisaři navrhli spuštění nového 

dotačního programu města: „Zařazení moderních technologií do výuky“, a to proto, že i když školy 

jsou poměrně dobře vybaveny, podléhají tyto technologie rychlým inovacím. Žáky je potřeba 

nevzdělávat na zastaralých přístrojích a také je nutné zajišťovat pro tyto technologie potřebný servis. 

OŠKS tento návrh projednalo s vedením města s tím, že potřebný nákup a servis moderních 

technologií pro výuku v základních školách nebude financován prostřednictvím nového dotačního 

programu, ale každá škola obdrží v rámci rozpočtu 100.000,00 Kč na realizaci konkrétních projektů 

dle svých potřeb. Následně bude prokazovat využití financí. 

 

Ing. Enenkelová dále navrhla, aby při přípravě dotačního programu „Výchova a vzdělávání 2025“ 

komisaři zvážili nutnost 20% spoluúčasti dotačníků, tzn., aby se nově schvalovala podpora 100%. 

 

ad 5) Předsedkyně komise Mgr. Brožíková informovala přítomné o opravách uskutečněných 

v období letních prázdnin na budovách škol a školských zařízeních v majetku města Příbram. 

 

ad 6) Diskuse:  

Komisaři diskutovali o zajišťování lyžařských výcviků školami, o kvalifikovanosti pedagogických 

sborů, o demografickém vývoji počtu žáků v regionu, o zahájení letošního školního roku, apod.     

Na příštím jednání budou předloženy výstupy z auditu demografie. 

 

ad 7) Mgr. Behún představil z pozice ředitele školy Základní školu pod Svatou Horou, Příbram. 

 

 

 

 

Termín další schůzky KVV: 15. listopadu 2023 v 15:15 hodin.  

Místo:    Waldorfská základní škola nebo Základní škola Jiráskovy sady 

 

 

 

 Dne 14.09.2023 zapsala Mgr. Brettlová     

 

 

 

 Předsedkyně komise:  Mgr. Zorka Brožíková v. r. 

 

 

 Podpis: 

 


